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سومین نشســت علنی مجلس شــورای اسلامی برای 
بررســی صلاحیت وزرای پیشــنهادی دولت روز یکشنبه 
به ریاســت »محمدباقر قالیباف« برگزار شد. ادامه بررسی 
صلاحیت وزرای پیشــنهادی دولت سیزدهم در دستور کار 

دیروز نمایندگان قرار داشت.
روز شنبه »حســین باغگلی« نخستین وزیر پیشنهادی 
دولت ســیزدهم بود که بر اســاس ترتیب حــروف الفبای 

وزرات خانه ای مورد بررسی نمایندگان مجلس قرار گرفت.
دیروز صلاحیت »عیســی زارع پور« وزیر پیشــنهادی 
ارتباطات و فناوری اطلاعات، »سید اسماعیل خطیب« وزیر 
پیشنهادی اطلاعات، »احسان خاندوزی« وزیر پیشنهادی 
اقتصــاد و امور دارایــی و »حســین امیرعبدالهیان« وزیر 
پیشــنهادی امور خارجه در دو نوبت صبح و عصر بررســی 

شد.
خطیب: 

وزارت اطلاعات باید در چهارچوب بیانیه گام دوم 
حرکت کند

حجت الاســلام سید اســماعیل خطیب روز یکشنبه در 
دفاع از برنامه های خود برای تصدی جایگاه وزارت اطلاعات 
در صحن علنی مجلس شــورای اســلامی با تســلیت ایام 
سوگواری امام حسین )ع(، گفت: دفاع و مخالفت نمایندگان 
را برای جلب رضایت الهــی و خدمت به ملت می دانم و از 
همه نمایندگان تقاضا دارم در ادامه راه و اگر مورد لطف شان 
که رای ملت است، قرار گرفتم، با نکته سنجی، دقت، یاری، 

نقد و پیشنهاد بنده را مورد حمایت قرار دهند.
وزیر پیشــنهادی اطلاعات اظهار کرد: سربازخانه گمنام 
امام زمان و سربازان گمنام امام زمان تمام تلاش و زحمات 
خــود را وقف امنیت این کشــور کرده انــد و در مصاف با 
دشــمنان، توطئه ها، فتنه ها و ســرکردگان جبهه استکبار، 
گروه های مســلح و مزدوران جاسوســی از جان خود مایه 
گذاشــته و آبرو و نفس و جان خــود را تقدیم کردند. لازم 
اســت از شــهدای مجموعه وزارت اطلاعات در اینجا  یادی 
کرده باشم که غریبانه به شهادت میرسند و نام مبارکشان 

نیز غریبانه می ماند.
 خطیب با قدردانــی از رئیس جمهوری بابت اعتماد به 
خود و انتخاب او در جمع ســربازان گمنام برای فعالیت در 
کابینه مردمی در جهت قدم برداشــتن برای ایران مردمی، 
گفت: شــرایط کشور، شــرایط امنیتی منطقه و بین الملل 
و امنیت ملی یک منظومه در هم تنیده اســت که به طور 
شــتابان همواره در حال تغییــر در پدیدارها و عرصه های 

متنوع و متکثر موضوعات امنیتی و راهبردی است.
 وی افزود: وزارت اطلاعات باید با تولید اطلاعات و دقت 
نظر در تامین شقوق متنوع امنیتی و هوشیاری در دیده بانی 
و مرزبانــی همه جانبــه، ابعاد پیچیــده لایه های مختلف 
امنیتی را در مقیاس ملی، فرا ملی و منطقه ای شناســایی 
کند و لازمه بالندگی تحولی اســت که پویایی، پیشــگامی 
و هوشمندی مســتمر در تشکیلات پنهان اطلاعاتی کشور 

را می طلبد.
 وزیر پیشــنهادی اطلاعات اضافه کرد: وزارت اطلاعات 
یک نهاد برآمده از انقلاب اســلامی و تشکیلات حاکمیتی 
است بنابراین باید در تراز انقلاب اسلامی ظهور و بروز یافته 
و تداوم یابد و مبتنی بر بیانیه راهبردی گام دوم قدم بردارد 
و با یک حرکت انقلابــی و انقلابی ماندن ۱۰۰درصدی به 

تعبیر رهبر فرزانه برنامه تحولی خود را عملیاتی کند.
خطیب تصریح کرد: ســربازان گمنام، نیروهای جهادی 
و انقلابی با مجاهدت های خامــوش خود این اهداف را در 
مســیر راه نورانی امام راحــل و منویات حکیمانه و مدبرانه 
رهبر معظــم انقلاب اســلامی پیگیری کرده و براســاس 
خواســت ملت ایران در چارچوب ایــن دولت منتخب قدم 
خواهد برداشت و امیدواریم با حمایت، توجه و اتکایی که به 
آرای مردم و مجلس شورای اسلامی داریم بتوانیم قدم های 
جدی تر، حساس تر، تخصصی تر و پیچیده تری را در اجرای 

ماموریت نظام برداریم.
 وی ادامــه داد: امروز نظام بین المللی در حال پوســت 
اندازی تمام عیار اســت و مولفه های قدرت پوشــالی نرم و 
ســخت غرب و آمریکا و رژیم صهیونیستی در حال افول و 
ریزش است. شکست های پی در پی اطلاعاتی و ناکامی های 
دکترین نظامی شیطان بزرگ و اذناب منطقه ای غرب آسیا 
و نمونه بارز آن در افغانســتان و ســردرگمی آشفته غرب 
در رویارویی با قدرت های نوظهور آســیا بیانگر این واقعیت 
بزرگ اســت که این روند به یمن بیداری اسلامی و خیزش 
نهضت ها و جنبش های مردمی و اســلامی در کشــورهای 
منطقه ملهم از اندیشه راهبردی و ارزش های اساسی انقلاب 
اسلامی در حال گسترش اســت و این بدان معنا است که 
شیطان بزرگ و نوکرها و مزدوران وابسته به آن به طراحی 
و پیاده ســازی برنامه ها و توطئه های رنگارنگ خود تداوم 

می بخشند.
وزیر پیشــنهادی وزارت اطلاعات گفت: دشــمن قسم 
خــورده با بهره گیری از عوامل نفوذی ســکولار و وابســته 
به غرب و جریانات برانداز با هدف بی ثبات ســازی کشــور 
درصــدد تقابل گرایــی و ایجاد نارضایتــی و تبدیل آن به 
کشمکش و بحران است که با درایت، تیزبینی و هدایت های 
حکمیانه رهبر فرزانه انقلاب اسلامی و بصیرت و هوشمندی 
مردم انقلابی این توطئه ها و فتنه ها خنثی گردیده و خنثی 

می شود.
خطیب با بیان اینکه نظام اســلامی در مقابل دیدگان و 
سکوت مرگبار مدعیان دروغین حقوق بشر با سنگین ترین 
و بی سابقه ترین وجوه تروریسم رسمی دولتی وقیح مواجه 
بوده است، گفت: رئیس جمهور تروریست آمریکا رسما در 
جریانات تبلیغات انتخاباتی به ایجاد جریانات تروریستی و 
تکفیری اذعان می کند و آشــکارا دستور ترور و به شهادت 
رساندن ســرداران مقاومت شــهید حاج قاسم سلیمانی و 
مهندس ابوالمهدی را صادر کرده و سردمداران رژیم جعلی 

و غاصب صهیونیستی نیز ترور دانشمندان و شهید محسن 
فخری زاده را برعهده می گیرند.

 وی ادامه داد: از ســوی دیگر در بزرگترین پروژه جنگ 
و تروریسم اقتصادی، اعمال تحریم های وحشیانه و ظالمانه 
و حتی تحریم دارویی علیه ملت بزرگ را اجرا می کنند و با 
تروریسم رسانه ای و تبلیغاتی به منظور تطهیر این اقدامات 

و تروریست های وابسته به آنها تلاش می کنند.
خطیب گفت: دشمن با امکانات فناورانه در حال توسعه 
دشــمنی و مخاصمه و خصومت علیه نظام مقدس اســت 
بنابرایــن در این شــرایط باید با تمام وحــدت و اتحاد در 
جهتی حرکت کرد که بتوان از ظرفیت ها و امکانات موجود 
برای مقابله با نفوذ و رسوب اعیادی بیگانگان و تمام توطئه 
و نقشه ها وسناریوهای امنیتی آنها و شیطان بزرگ مقابله و 

مبارزه جدی کرد و نیاز به یک اقدام فعال دارد.
زارع پور: 

قول می دهم ظرف ۴ سال آینده 
شبکه ملی اطلاعات را راه اندازی کنم

عیســی زارع پور وزیــر پیشــنهادی وزارت ارتباطات 
و فنــاوری اطلاعــات گفــت: افتخار می کنم کــه دغدغه 
ســاماندهی، حمایت و حضور پرقدرت در فضای مجازی را 

داشته ام.
زارع پور خاطرنشــان کرد: اعتقــاد دارم نقد پذیرم و در 
هر موقعیتی نقطه  نظرات کارشناسان و نخبگان را روی سر 
می گذاریم و توجه خواهیم کرد. وزیر پیشنهادی ارتباطات 
و فناوری اطلاعات با بیان اینکه صحبت هایم را در دو بخش 
شــرح حال و برنامه ها برای وزارت ارتباطات اعلام می کنم، 
گفت: متولد ســال ۱۳۵۹ در اســلام آباد غرب کرمانشــاه 
هستم که تمام رشــدم را در همین منطقه محروم داشتم. 
همچنین عضو هیئت علمی گروه شــبکه های کامپیوتری 
دانشــگاه علم و صنعت بودم که تمام مقاطع لیسانس، پسا 
لیسانس و دکترایم در همین رشته گذرانده ام و همچنین 
در دانشگاه نیو سالت ولز اســترالیا تحصیل کردم و سابقه 
راه اندازی و تاسیس مرکز رسانه های دیجیتال را در کارنامه 
خود دارم. وی افزود: افتخار می کنم در دوران مســئولیت 

در اداره ارشاد و فرهنگ اسلامی صدها شرکت پا گرفتند.
زارع پور خاطرنشــان کرد: در حــوزه قوه قضائیه نیز در 
حوزه های مختلف با کار و مجاهدت شبانه روزی همکارانم 
مدیر مجموعه جوانان با پشــتکار هســتم و کار مراجعان و 

مردم را در قوه قضاییه تسهیل کردیم.
وی افزود: اینجانب به عنــوان یکی از میلیون ها تربیت 
یافته مکتب امام خمینی و مقــام معظم رهبری به عنوان 
جــوان گام دومی آماده ام که تجربه ۱۵ ســاله خودم را به 
کار گیرم و با کار و مجاهدت شبانه روزی همه ظرفیت های 
فنــاوری مهم را به کار گیریم تا جایگاه انقلاب اســلامی را 

ارتقا دهیم و ایرانی هوشمند را رقم بزنیم.
وزیر پیشــنهادی ارتباطات و فناوری اطلاعات در ادامه 
اظهــار کرد: امروز فناوری ارتباطــات و اطلاعات تبدیل به 
بخــش جدایی ناپذیــر زندگی مردم شــده و بیش از ۵۰ 
میلیون نفر از مردم کشــور و  ۳۵ میلیون از جوانان در این 
عرصه حضور دارند. امروز فناوری اجتماعی شده و در اعماق 
زندگی مردم رســوخ کرده و اگر در این حوزه برنامه ریزی 
فعال نداشته باشــیم قطعا به آسیب های آن دچار خواهیم 

شد.
وی افزود: ایــن فناوری فرصت بی نظیــری را برای ما 
فراهم کرده که باید از آن استفاده کنیم و جهش بی نظیری 

داشته باشیم و رهبری نیز تاکید داشته اند.
زارع پور بیان کرد: فناوری شمشــیری دو لبه اســت و 
فرصت ها و تهدیداتی دارد. به عنوان کارشــناس این حوزه 
می گویم که فرصت های آن بیشــتر است و اگر برنامه ریزی 
برای آینده داشــته باشیم می توانیم به خوبی از آن استفاده 

کنیم.
وی گفت: با بررســی اسناد بالادستی و مصوبات شورای 
عالی فضای مجــازی برنامه ای را تدوین کــرده ام و درباره 
مهمترین چالش ها و نگاه راهبــردی راهکارهای اجرایی و 
عملیاتــی مهمی را در نظر گرفتــه ام که اولین حوزه حوزه 

حکمرانی دیجیتال است.
وزیر پیشــنهادی ارتباطات خاطرنشــان کرد: امروز این 
فناوری سبک حکمرانی در دنیا را تغییر داده و نحوه تعامل 
دولت بــا مردم و مردم با مردم را تغییر داده اســت. امروز 
عصر پلتفرم  و نفوذ آنهاســت که عمق راهبردی کشورها را 

مشخص می کند.
وی افزود: عمق راهبردی کشورها را این پلتفرم ها تعیین 
می کنند و از ظرفیت های این فضــا برای حکمرانی غفلت 
کردیم. الحمدلله پلتفرم هایی در ســطح جهانی به دســت 
جوانان ایرانی ساخته شده است مانند تاکسی های اینترنتی 

و بایــد بتوانیم این کار را برای کشــورهای دیگر هم انجام 
دهیم.

وزیر پیشــنهادی ارتباطات و فناوری اطلاعات در ادامه 
تصریح کرد: تجربه یک دهه گذشته نشان داده که اگر ما در 
این حوزه فعال باشیم به این میزان تحت تاثیر پلت فرم های 
خارجی قرار نخواهیم گرفت. ما باید بر ظرفیت  جوانان خود 
تکیه کنیم. اگر ۱۰ سال قبل مسیری را که در حوزه فضایی 
طــی می کردیم ادامه می دادیم امــروز در این حوزه حرفی 
برای گفتن داشتیم. بنده نگاه راهبردی برای حکمرانی در 
فضای دیجیتال کشــور دارم. البته این موضوع ملی بوده و 

صرفا به وزارت ارتباطات باز نمی گردد.
خاندوزی: 

اگر عافیت طلب بودم 
صندلی پاسخگویی را نمی پذیرفتم

سیداحسان خاندوزی وزیر پیشنهادی اقتصاد در جلسه 
علنی دیروز مجلس در دفــاع از برنامه هایش برای تصدی 
وزارت امور اقتصادی و دارایی گفت: در ابتدا بســیار سعی 
کردم بار وزارت را بر دوش نکشــم، ولــی بعدها به دلایلی 
این موضوع را پذیرفتم تا پس از توکل و توســل جامه رزم 
اقتصادی بر تن کنم و تجارب ۱۷ ساله در سیاست گذاری 

اقتصاد را در خدمت دولت مردمی و ایران قوی درآورم.
وی افــزود: در ایام نبرد اقتصــادی خارج و البته تحریم 
داخلی علیــه تولیدکنندگان اگر عافیت طلب بودم صندلی 
پاســخگویی را نمی پذیرفتم، البته ســختی کار و سنگینی 
بــار را می دانم ولی به فضل خدا بــا ایده های تحولی و تیم 
متخصصان ســالم بنا داریم که گذر کنیــم و می دانیم که 
چاره جز گذرکردن موفقیت امیز جمهوری اسلامی از تنگه 
اقتصادی نداریم، شــرط این گذار مواجهه صادقانه با ناجی 

واقعی یعنی مردم است. 
وی ادامه داد: مردم ســخن صادقانه و رفتار غیرکاسب 
کارانه را خوب تشــخیص می دهند، مانند دوران نمایندگی 
در میــان مردم خواهم بود و به مشــکلات مردم به خوبی 

توجه خواهم داشت.
خاندوزی بیان کرد: در دهه اخیر دشمنان عرصه اقتصاد 
را میدان جنگ علیه ملت ایــران قرار دادند و خیال دارند 
با تحریم و فضار ملت مــا را به کرنش وادار کنند، غافل از 
اینکه بر اســاس فرمایش رهبر معظم انقلاب تنها راه غلبه 
بر مکر دشــمنان تکیه بر موازین اقتصاد مقاومتی اســت، 
دولت سیزدهم با استعانت از خدا و امید نبستن به کدخدا، 
با به میــدان آوردن مردم، رفع تعارض منافع مســئولان، 
گسترش شفافیت و فهم از اقتصاد به عنوان مسئله ای ملی 
و فراجناحــی و به کارگیری نخبــگان در این تقابل پیروز 

خواهد شد.
وی افزود: دشمن اتاق جنگ خود را خزانه داری آمریکا 
قرار داده است پس وزارت اقتصاد باید در خط مقدم خنثی 
سازی تحریم باشد، از این جهت اینجانب به کمک صاحبان 
تجربه و بدنه وزارتخانه، وزارت اقتصاد را در دولت سیزدهم 
با ارایــش تحریم ناپذیری نوســازی خواهم کرد، هر چند 
تیم دیپلماســی اقتصاد باید به دنبال تحریم زدایی باشــد 
ولی ما اقتصاد و معیشــت مردم را منتظــر بیگانگان قرار 

نخواهیم داد.
وزیر پیشــنهادی اقتصــاد گفت: مســیرهای جدیدی 
خواهیم گشــود و علامت های امیدبخشــی به همپیمانان 
صادر خواهیم کرد و شــرکای راهبــردی دیگری خواهیم 

افزود.
وی ادامــه داد: باز طراحی سیســتم ها بــا هدف مقاوم 
ســازی مالیه دولت و پشــتیانی از بخش های مولد و مانع 
زدایــی از تولید ســاختار ها و فرایند های معیوب موجود را 
بــا تکیه بر فناوری های نوین جزو ضروریات اداره شــرایط 
جنگ اقتصــادی می دانیم، حذف مجوزهــای زائد، بهبود 
محیط کســب و کار و تســهیل امور گمرکــی و مالیاتی 
مســیری برای مشــارکت برای همه مردم در فرایند تولید 
و پیش بینــی پذیر بودن اقتصاد فراهم می کنیم، مهم ترین 
اولویت وزارت اقتصــاد کمک به ثبات اقتصاد کلان و مهار 
پایدار تورم می باشــد، اینجانب به عنوان فردی برخاسته از 
قشر متوســط و آشنا با آلام اقتصادی مردم وظیفه خود را 

ایفای حقوق اقتصادی مردم می دانم.
خانــدوزی گفت: تورم و کاهش درامد، شــکاف بزرگی 
میان درامــد و هزینه برای خانوارها ایجاد کرده و ســفره 
مردم را کوچک و معیشــت مردم را به خطر انداخته است، 
از روز اول تمام تلاش خود را برای تامین کسری بودجه از 
روش هــای غیرتورم زا، کنترل نقدینگی و مدیریت بازار ارز 

به کار خواهم بست.
وزیر پیشــنهادی اقتصاد دولت سیزدهم بیان کرد: این 
دولــت در پایــان دهه ای اقتصاد را تحویــل می گیرد که 

می توان آن را دهه از دســت رفته اقتصــادی نام نهاد، بر 
اساس اسناد بالادستی قرار بود تولید داخلی کشور در دهه 
۹۰ بــه دوبرابر افزایش پیدا کند ولــی در عمل این اتفاق 
رخ نداد، با افزایش جمعیت درامد ســرانه خانوارها کاهش 
هم پیدا کرد، امروز شــاهد تورم نقطه به نقطه نزدیک ۵۰ 
در صد و جمعیت دانش آموختگان فاقد شــغل و فاقد امید 
هســتیم، چگونه به سوی رونق ولید حرکت خواهیم کرد؟ 
وظایفی در این خصوص تعریف شــده است، مانند کاهش 
هزینه تولید و مبادله و باز کردن بندهایی که بر پای فعالین 
اقتصادی تنیده شده اســت، این موضوع شامل بسیاری از 
مجوز های وزارتخانه ها و ســازمان های مختلف خواهد بود، 
بخش زیادی از این ها قابل مانع برداری می باشد. صاحبین 

کسب و کار ها منتظر خبرهای خوش باشند.
امیرعبداللهیان:

همه تلاش خود را برای بی اثر کردن تحریم ها به 
کار می گیرم

وزیر پیشنهادی وزارت امورخارجه با بیان اینکه مذاکره 
را ابزاری از دیپلماسی می دانیم، گفت: وزارت خارجه را به 
برجــام گره نخواهیم زد و همه تــلاش خود را برای بی اثر 
کردن تحریم هــا  به موازات لغو تحریم هــا به کار خواهم 

گرفت.
به گزارش خبرنگار سیاسی ایرنا، حسین امیرعبداللهیان 
روز یکشــنبه در جلســه علنی مجلس شورای اسلامی در 
دفــاع از برنامه های خــود با قدردانــی از رییس مجلس 
شــورای اســلامی، نمایندگان و هیات رییســه و کارکنان 
مجلس شــورای اســلامی بابت تلاش در برگزاری مراسم 
تحلیف و برگزاری جلســات فشــرده رای اعتماد، گفت: با 
توجه به واقع شدن در ایام سوگواری اباعبدالله و عاشورای 
حســینی با نگاهی به منطقه، پیام کربلا در حوزه سیاست 
خارجی و دیپلماسی را تاکید می کنم. عاشورا به ما آموخت 
دیپلماسی و میدان دو بازوی قدرتمند محقق کننده منافع 

ملی حداکثری خواهد بود.
وی افزود: همه می دانیم در عرصه مناسبات بین المللی 
دو محور اساســی منافــع ملی و اقتدار ملــی مورد توجه 
همه کشورهاســت و ما هم با پایبندی بــه همه ارزش ها، 
اصول اســلامی و فرهنگ غنی ایران خودمان از این مولفه 
غفلت نخواهیم کرد و اعتقاد داریم با اســتفاده از ظرفیت 
دیپلماســی عزتمند به معنای اتکا به توانایی های ذاتی و به 
فعلیت درآوردن شــعار »ما می توانیــم« می توان در روابط 

خارجی حداکثر حقوق و منافع ملی را محقق ساخت.
وزیر پیشــنهادی امور خارجه ادامه داد: ابتدا به خطوط 
اصلی سیاســت خارجی که در برنامه ارائه شــده نخست 
اشــاره می کنم ســپس در عرصــه مناســبات خارجی و 
بین المللی چند پیام و کلیدواژه برای کشــورهای همسایه 
و کشــورهای پیرامونی و کشــورهای جهان را در جایگاه 
کاندیدای احراز پســت وزارت امــور خارجه عرض می کنم 
 و در پایان اشــاره کوتاهی به اولویت هــای وزارت خارجه 

خواهم داشت.
وی افزود: توجه به ســه اصل عزت، حکمت و مصلحت 
در چارچوب سیاست خارجی متوازن، پویا و هوشمند مورد 
توجه ماست. یکی در مقام مخالف پرسید سیاست متوازن 
چیست. سیاست متوازن یعنی اولویت دولت دکتر رئیسی 
که سیاســت همسایگی و سیاست آسیا محور در مرکز این 
تحول قرار دارد را مدنظر داشــته باشــیم. چون قرن ۲۱ 
متعلق به آســیا است و شاهد قدرت های نوظهور اقتصادی 

در حوزه آسیا هستیم.
امیرعبداللهیان ادامه داد: در غرب آسیا به دنبال نهادینه 
ســازی رفتارهای بین المللی مقاومت هســتیم. به دنبال 
اســتفاده از ظرفیت  قدرت های نوظهور اقتصادی و تعامل 
حداکثری برای رشد و تعامل اقتصاد و تجارت بین الملل و 

معیشت مردم هم خواهیم بود.
وی اظهار کرد: وقتی از سیاســت خارجه متوازن سخن 
می گوییم یعنی سیاست خارجی ما در یک منطقه و حوزه 
متوقف نخواهد ماند بلکه در همه قاره ها و حوزه های جهان، 
چند کشور را به عنوان اولویت نخست سیاست خارجی در 
آن حوزه تعریف خواهیم کرد و بر اساس برنامه زمان بندی 
برای تحقق سیاست ها در آن حوزه ها گام خواهیم برداشت.

وزیر پیشنهادی امور خارجه گفت: اما سیاست همسایه 
محور و آســیا محور اولویت اساسی است و تقویت رابطه با 
کشورهای اســلامی از جمله موضوعات سیاست اقتصادی 

متوازن خواهد بود.
امیــر عبداللهیان در ادامه گفت: مشــکلی که در حوزه 
اقتصــاد و تجارت بین الملــل وزارت خارجــه داریم این 
اســت که رویکرد وزارت امورخارجه در چهار دهه گذشته 
رویکرد اقتصاد حور نبوده اســت. ایــن رویکرد جدید در 
دولت دکتررییسی اســت که با پویایی و قدرت دیپلماسی 
اقتصادی دنبال شــود که برای تحقــق این کار موضوعات 

کلانی را احصا کردیم.
وی افزود: دیپلماســی انــرژی،  ترانزیت،  تمرکز و توجه 
بــه بخش خصوصی، توجه به تجارت مرزی با کشــورهای 
همســایه، توجه به توریسم، کشت فراســرزمینی،  امنیت 
غذایی، صادرات غیرنفتی ، کمک به تامین منابع و ارزآوری 
برای جمهوری اســلامی ایران که مجموعه اقداماتی است 
که در برنامه قید شــده است.  وزیر پیشنهادی امورخارجه 
ادامه داد: معمولا در کشــور و در وزارت خانه های ما برنامه 
نویس خوب وجود دارد و برنامه خوب هم ارائه می شود اما 
مساله این است که ما نیازمند تیم و مردانی بزرگی هستیم 
کــه بتوانند برنامه های بــزرگ را عملیاتی کنند .تصور من 
این است که شــخص وزیر در وزارتخانه با پیگیری روزانه 
خــود با مدیران تیمــی و قوی کــه در حوزه های مختلف 
از جملــه حــوزه اقتصاد و تجــارت بین الملــل منصوب 
 می کند بتواند در یک جــدول زمان بندی منظم ایده ها را 

عملیاتی کند.

صلاحیت چهار وزیر پیشنهادی دیگر بررسی شد

فرمانده کل ســپاه پاســداران انقلاب اســلامی گفت: 
دشمن در مساله کرونا با عملیات روانی سخت مردم ما را 
تحت هجوم قرار داده و امروز این فشار به حدی است که 
شــما هر کار مثبتی هم انجام بدهید، این جهان ستمگر 
و ظالم، چهره و ســیمای هر خدمتی را می خواهد تغییر 

دهد.
به گزارش ایرنا ســردار حسین سلامی روز یکشنبه در 
نشست بررســی وضعیت کرونا در استان کرمان افزود: ما 
یک تفــاوت با همه عالم داریم که در تقاطع ســه پدیده 
خطرناک کرونا، تحریم فشرده و ناعادلانه و عملیات روانی 

علیه ملت ایران ایستادیم.
وی تصریح کرد: شــما واکسن هم که می سازید همه 
حمله می کنند که چرا در تهران این تعداد واکسن ساخته 

می شود یا مثلا چرا این واکسن ها اینطوری است.
فرمانده کل ســپاه پاســداران انقلاب اســلامی اظهار 

داشــت: اگر به صحنه نگاه کنیم ما نمی توانیم از پول این 
ملت که در بانک های کشورهای دیگر توسط آمریکا بلوکه 
شــده برای تهیه دارو، واکســن و اقلام درمانی و دارویی 
اســتفاده کنیم و سال هاست می بینیم کودکان معصوم و 
مظلــوم مبتلا به بیماری پروانه ای تحت تحریم ظالمانه و 
ناعادلانه آمریکایی ها هســتند و نمی توانیم برای آنها دارو 

تهیه کنیم.
وی بیــان کــرد: ما به دلیــل بی اعتمــادی مطلق به 
دشــمن اجازه نمی دهیم تا دشــمنان واکسن را در بدن 
مــردم مــا تزریق کنند، چــون می دانیم در اســتراتژی 
دشمن فلج ســازی مردم ایران یک هدف قطعی است که 
 اول ایــن را با تحریم اقتصادی رقــم زده اند تا مردم ما را 

فلج کنند.
ســردار سلامی ادامه داد: اســتفاده از سلاح بیولوژیک 
جزو لاینفک راهبرد نظامی دشــمنان ماست و نمی شود 

اجازه داد دشمن این واکسنی را که نمی دانیم چیست به 
مردم ما تزریق کنند.

وی تاکید کرد: دشــمنان با عملیات روانی می خواهند 
همواره ما را نیازمند، ذلیل و وابسته نشان دهند در حالی 
که هیچگاه نتوانســته اند پاســخ این تناقض را بدهند که 
چگونــه در این شــرایط پرخطر که جان انســان ها مورد 
تهدید قرار گرفته اســت، سخن از ارسال واکسن می زنید 
امــا در مقابل پول ملــت را بلوکه و آنهــا را مورد تحریم 

ناعادلانه و حداکثری قرار داده اید.
فرمانده سپاه پاسدارن انقلاب اسلامی تصریح کرد: ملت 
ایران اعتمادی به کشورهایی که چنین آرزویی در سر می 
پرورانند، ندارد لذا واکسن مورد نیاز خود را از کشورهایی 
که از سلامت واکســن آنها اطمینان و آگاهی داریم یا در 

کشور خودمان تولید می شود، تامین می کنیم.
وی افزود: آیا کسی می تواند تضمین دهد آمریکایی ها 

با واکســن، مردم مــا را به بیماری پیچیــده، خطرناک و 
غیرقابل درمــان دیگری مبتلا نکننــد و ما تحت چنین 
شرایطی داریم عمل می کنیم؛ در این شرایط ما باید یک 
شــکر الهی از کادر درمان و همه عزیزان که در این عرصه 

کار می کنند داشته باشیم.

فرمانده کل سپاه: 

اجازه نمی دهیم دشمنان واکسن را در بدن مردم ما تزریق کنند 

تاکید رئیسی بر شناسایی و برطرف کردن موانع موجود 
در رفع تعهدات ارزی

رئیس جمهوری شناســایی و برطرف کردن موانع موجود در رفع تعهدات ارزی 
را مــورد تاکید قرار داد و گفت: انجام اقدامات قضایی برای رفع تعهدات ارزی باید 
بعنوان آخرین راهکار بوده و تا جایی که امکان دارد از ساز وکار غیرقهری استفاده 
کرد. به گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رســانی ریاست جمهوری، آیت الله سید ابراهیم 
رئیسی روز یکشنبه در جلسه ستاد هماهنگی اقتصادی دولت، اتخاذ ساز وکارهای 
مناســب و عملی برای توســعه و رونق صادرات غیر نفتی را مورد تاکید قرار داد و 
گفت: باید با اتخاذ سیاســت ها و اقدامات عملی و تشــویقی روند توسعه صادرات 
غیرنفتی و بازگردانی ارز ناشی از صادارت به چرخه اقتصادی کشور پیگیری شود. 
رئیس جمهوری با اشاره به لزوم اتخاذ راهکارهای مناسب برای رفع موانع موجود در 
مسیر فعالیت صادرکنندگان و تسهیل فعالیت آنان، افزود: باید بگونه ای برنامه ریزی 
و عمل کرد که با حذف موانع و دشواری های فعالیت صادرکنندگان، انگیزه های لازم 
برای توســعه صادرات تقویت شود. رئیسی شناسایی و برطرف کردن موانع موجود 
در رفــع تعهدات ارزی را مورد تاکید قــرار داد و عنوان کرد: انجام اقدامات قضایی 
برای رفع تعهــدات ارزی باید بعنوان آخرین راهکار بوده و تا جایی که امکان دارد 
از سازوکار غیر قهری استفاده کرد. وی تصریح کرد: برای کسانی که نسبت به رفع 
تعهدات خود اقدام نکرده اند بجای معرفی به دادگاه باید از موارد جایگزین استفاده 
کرد، مگر در مواردی که تخلف آشکاری انجام شده باشد. رئیس جمهوری، نظارت و 
اخذ تضامین معتبر را بعنوان یکی از راهکارهای الزام به اجرای تعهدات ارزی مورد 
اشاره قرارداد و گفت: می توان با راه اندازی سامانه ای، بطور دقیق نظارت های لازم را 
در این راستا انجام داد و در کنار آن با اخذ ضمانت های جدی و موثق،  صادر کننده 
را بدون نیاز به استفاده از پیگیری های قضایی، ملزم به رفع تعهدات کرد. رئیسی با 
بیان اینکه متاســفانه بعضا اعتبارسنجی دقیق و اخذ وثیقه معتبر در بانک ها انجام 
نمی شــود،  گفت: اعتبارسنجی دقیق و اخذ تضامین متناسب با تعهدات، می تواند 
بعنوان ســازوکار و راهکاری مناســب برای انجام تعهدات ارزی مورد استفاده قرار 
بگیرد. در این جلسه، بانک مرکزی گزارشی از عملکرد حوزه صادرات و میزان رفع 

تعهدات ارزی و اقدامات انجام شده در این راستا ارائه کرد.

 درجه دریاداری به امیر ایرانی اعطا شد
در پی انتصاب امیر »شهرام ایرانی« فرمانده نیروی دریایی ارتش توسط فرمانده 
معظم کل قوا و اعطای درجه دریاداری به وی، رئیس ستاد کل نیروهای مسلح در 

مراسمی درجه دریاداری او را نصب کرد. 
در این مراســم امیر سرلشکر »سید عبدالرحیم موســوی« فرمانده کل ارتش 
جمهوری اســلامی ایران، سردار سرتیپ بســیجی »محمد شیرازی« رئیس دفتر 
نظامی فرماندهــی معظم کل قوا، امیر دریادار »خانزادی« فرمانده ســابق نیروی 
دریایی ارتش و ســردار سرتیپ پاسدار »ابوالقاســم فروتن« رئیس حوزه ریاست 
ستاد کل نیروهای مسلح و امیر »کامیابی« جانشین معاون نیروی انسانی ستاد کل 

نیروهای مسلح حضور داشتند.
سردار سرلشکر پاسدار »محمد باقری« رئیس ستاد کل نیروهای مسلح با تبریک 
مجــدد این رخداد مبارک به فرمانده جدید نیروی دریایی ارتش و آرزوی موفقیت 
برای وی گفت: ان شــاالله حرکت موثری که در دوره امیر خانزادی برای پیشــبرد 
نیروی دریایی ارتش صورت گرفت، با ســرعت، کیفیت و عمق بیشــتری در دوره 
جدید فرماندهی نداجا تداوم یابد. وی افزود: خدای بزرگ را شاکریم که با زحمات 
نیروی دریایی جمهوری اســلامی ایران امروز در خلیج فارس، تنگه هرمز و دریای 
عمان دغدغه ای نداریم و و نگاه ها به ســمت مناطق دوردســت دوخته شده است.  
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح با اشاره به رشد و بالندگی نیروی دریایی ارتش و 
حضور موفق و موثر آن در آب های دوردست، تصریح کرد: اداره یک نیرو در دوران 
تحریم و فشــارهای دشمن و خلأ های اعتباری کار سهل و آسانی نبوده و علاوه بر 
برنامه ریزی، تدبیر و کار عمیق؛ نیاز به نظارت میدانی، سنجش مداوم و مراقبت از 
پیشرفت درست امور دارد و باید همه کارهای مان با نظارت، کنترل و مراقبت های 

چندلایه و چند وجهی مورد صحت و دقت سنجی قرار گیرد.
سرلشــکر باقری با تاکید بر قدرت افزایی روزآمد نیروهای مسلح به ویژه نیروی 
دریایی ارتش، نوســازی ناوگان نیروی دریایی و مجهز ســاختن آن به سامانه ها و 
فناوری هــای جدید را امری مهم توصیف و خاطرنشــان کــرد: به لطف الهی و به 
مدد منابع انســانی مومن، متعهد، مصمم و انقلابی امیدواریم نیروی دریایی ارتش 
همراه با نیروی دریایی قدرتمند سپاه پاسداران انقلاب اسلامی محکم تر و مصمم تر 
از گذشــته در میدان های مأموریت حاضر و در ســطح منطقه و فراتر از آن عزت و 
اقتداری در خور شــأن نظام مقدس جمهوری اسلامی و ملت عظیم الشأن ایران را 

به نمایش بگذارند.

دریادارخانزادی:
 تجهیزات نیروی دریایی ارتش را احیا کردیم

فرمانده سابق نیروی دریایی ارتش با تاکید بر اینکه تجهیزات نداجا را احیا کردیم 
گفت:حضور در دریای سرخ و اقیانوس اطلس بیانگر دانش و توانمندی نیروی انسانی 

متخصص و متعهد نیروی دریایی ارتش است.
به گزارش ایرنا از  روابط عمومی ارتش، امیر دریادار حسین خانزادی در مراسم 
معارفه و تکریم فرماندهان جدید و ســابق نیروی دریایی ارتش جمهوری اسلامی 
ایران اظهار داشــت: روزی که فرمانده کل ارتــش بنده را جهت فرماندهی نیروی 
دریایــی احضار کردند به بنده گفتند یکی از ارزش هایی که موجب انتخاب شــما 
در این ســمت شد؛ این بود که در صف هیچ صنفی نایستادید و همواره در سلسله 
مراتب فرماندهی و تبعیت از فرماندهی معظم کل قوا قرار داشتید و امروز نیر بنده 
از این حیث که تدبیر و دستور فرمانده معظم کل قوا اجرا می شود خرسند هستم.

وی افزود:خدارا شــاکرم که تا آخرین ســاعاتی که این تغییر در نیروی دریایی 
بخواهد اتفاق بیفتد بنده در همان مسیر سلسله مراتب فرماندهی و تبعیت از ولایت 
بودم و لحظه ای از این ارزش دور نشدم. دریادار خانزادی ادامه داد: در این دوره ۴ 
ساله ظرفیت ها و تلاش های فزاینده ای را برای سازماندهی و ساخت درونی نیروی 
دریایی که یکی از حوزه های فعالیتی ما محســوب می شــد و همواره مورد تاکید 
مقام معظم رهبری قرار داشت انجام دادیم و در حوزه ساخت درونی بر روی نیروی 
انسانی اهتمام ویژه ای کردیم.  وی با اشاره به اهمیت توجه به تجهیزات در نیروی 
دریایی گفت: در حوزه تجهیزات  سال ها بود که موضوع عمردهی انقلابی به تجهیزات 

و بازسازی و احیا را مد نظر قرار داده و در این راستا گام های مناسبی برداشتیم.

صنعت دفاعی ایران اسلامی در جهان برتر است
فرمانده گروه پدافند جنگ نوین ۲۴ بعثت نیروی زمینی ســپاه گفت: صنعت 
دفاعی ایران اســلامی با پیشرفت های چشــمگیری که داشته در جهان برتر و بی 
نظیر است. سردار سرتیپ دوم پاسدار حجت اله صالح نژاد روز یکشنبه به مناسبت 
۳۱ مرداد روز صنعت دفاعی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا افزود: در آموزه های دین 
اسلام دفاع از جان و مال و سرزمین از اهمیت بالایی برخوردار است، به طوری که 
در قرآن نیز به این امر سفارش شده است. وی اظهار داشت: جامعه اسلامی همواره 
از طرف دشمنان مورد تهدید قرار می گیرد، لذا واجب است که امت اسلامی برای 
دفاع از خود آمادگی نظامی لازم را داشته باشد. فرمانده گروه جنگ نوین ۲۴ بعثت 
نیروی زمینی سپاه بیان کرد: اگر دشمنی هم وجود نداشته باشد امت اسلامی باید 
آمادگی نظامی خود را حفظ کند تا سایه شوم دشمنان جرات تعرض به آب و خاک 
را نداشته باشند. سردار صالح نژاد اضافه کرد: آمادگی تسلیحاتی یکی از مهمترین 
مسائل دفاعی اســت، یکی از دلایل مهم اقتدار ایران اســلامی در جهان آمادگی 

تسلیحاتی ما می باشد که خواب راحت را از چشمان دشمنان ربوده است.
وی ادامــه داد: از اوایــل انقلاب که ملت ایران به رهبــری امام خمینی )ره( به 
استکبار جهانی پشت کرد و زیر بار هیچ ظلمی نرفت دشمنی ها شروع شد و جنگ 
تحمیلی هشت ساله بر ایران اسلامی تحمیل شد. وی یادآور شد: ایران اسلامی در 
آغاز انقلاب مورد هجوم یک دشمن سراپا مسلح قرار گرفت که بسیاری از کشورهای 
جهان او را حمایت نظامی می کردند. فرمانده گروه جنگ نوین ۲۴ بعثت سپاه گفت: 
در دوران جنگ تحمیلی صنعت دفاعی کشور ضعیف بود و ما برای دفاع به ابتدایی 
ترین وسایل نظامی محتاج بودیم. سردار صالح نژاد افزود: هشت سال دفاع مقدس و 
بعد از جنگ تحریم های ظالمانه باعث شد تا فرصت پیشرفت صنعت دفاعی فراهم 
شود و تجربیات دوران دفاع مقدس صنعت دفاعی کشور را توسعه دهد. وی اظهار 
داشــت: در دهه ۶۰ که امریکا هواپیمای مسافربری ایران را هدف قرار داد ما هیچ 
گونه مقابله ای نتوانستیم انجام دهیم زیرا صنعت دفاعی ما ضعیف بود ولی در سال 
۹۸ که آمریکا سردار سلیمانی را به شهادت رساند ظرف کمتر از چند روز مهمترین 
پایگاه نظامی آمریکا در عراق هدف موشک های ما قرار گرفت و او نتوانست پاسخی 
بدهد. وی بیان کرد: امروز بــه برکت انقلاب و رهبری فرماندهی کل قوا نیروهای 
مســلح ایران اسلامی در زمینه موشکی و پهبادها و زیر دریایی و ناو های جنگی و 
ســاخت سلاح و تجهیزات نظامی پیشرفت بزرگی کرده است و شعار ما می توانیم 
در صنعت دفاعی محقق شده است. فرمانده گروه جنگ نوین ۲۴ بعثت سپاه گفت: 
همه پیشرفت های صنعت دفاعی کشور در سایه تحریم ها و با استفاده از ظرفیت های 

داخلی به دست آمده است.

اخبار کوتاه


